
اقتصاد کیش -  دســتیابی به اجماع ملی در حمایت از فعالیت های اقتصادی و اجرای 
دقیق قانون چگونگی اداره مناطق آزاد، موجب جذب بیشــتر سرمایه های داخلی و خارجی 

کشور در این مناطق خواهد شد
به گزارش اقتصاد  کیش، غلامحسین مظفری رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان 
منطقه آزاد کیش با بیان مطلب فوق گفت: مجلس می تواند در حل مهمترین مشکلاتی که در 

مناطق آزاد به ویژه جزیره کیش وجود دارد، نقش موثری ایفا کند.
وی افزود: اجرای دقیق قانون چگونگی اداره مناطق آزاد و حفظ معافیت های مالیاتی و 
اعطای مشوق های بیشتر برای ایجاد انگیزه در سرمایه گذاران و جلب توجه آنان برای رشد و 

توسعه این منطقه حائز اهمیت است.
وی تاکید کرد:  باید ظرفیت های مناطق آزاد  بدرستی  احیا شود. 

غلامحسین مظفری افزود: کیش از یک طبیعت خاص و شرایط ویژه برخوردار است. این 
جزیره یکی از مناطق خوب دنیا و جزو 4 منطقه ای است که بیشترین اکسیژن خالص را دارد. 
از این رو با توسعه زیرساخت ها و تبیین بیشتر قابلیت ها، گردشگران زیادی از نقاط مختلف 

دنیا به این منطقه سفر می کنند.
رئیس هیئت مدیره سازمان منطقه آزاد کیش گفت: محوریت گردشگری در این مناطق 

در اولویت کار این سازمان قرار گرفته و با جدیت تمام دنبال می شود. 
وی افزود: ســازمان منطقه آزاد کیش در کنار دستگاههای اجرایی و نیز مجلس شورای 
اسلامی است تا قانون چگونگی اداره مناطق آزاد به خوبی اجرا شود. اگر قانون اداره مناطق آزاد 
بعد از سه دهه نیاز به اصلاح داشته باشد، باید به گونه ای انجام شود که نه تنها محدودیتی برای 

سرمایه گذاران مناطق آزاد ایجاد نکند، بلکه مشوق های بیشتری را هم داشته باشد.
غلامحسین مظفری تصریح کرد: منطقه آزاد کیش باید همسو با شرایط کشورهای همسایه 
در رقابت برای جذب سرمایه از انعطاف و توانایی بالایی برخوردار باشد. بنابراین پیشنهاد می 
شود،مصوبات به گونه ای به تصویب برسد که مشوق های افزون تری برای فعالان اقتصادی 

به همراه داشته باشد. 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش، حضور اعضای فراکسیون مناطق آزاد در مجلس در 
نشست با بخش خصوصی منطقه آزاد کیش را فرصت بسیار خوبی برای جزیره کیش دانست 
و گفت: اشرافی که فراکسیون در این زمینه داشتند نشان دهنده این بود که از مسائل و مشکلات 
پیش روی مناطق آزاد آگاهی لازم دارند و این مهم در اصلاح قانون چگونگی اداره مناطق آزاد 

می تواند مد نظر قرار گیرد. 
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مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش ؛

باید ظرفیت های مناطق آزاد
  بدرستی  احیاء شود

مخالف این موضوع هستیم که قانون 
سرزمین اصلی در مناطق آزاد اعمال شود

اقتصاد کیش -  رئیس فراکسیون مناطق آزاد و ویژه مجلس در سفر شماری از نمایندگان خانه 
ملت به کیش، با اشاره به روند امیدوار کننده رشد و توسعه کیش و سایر مناطق آزاد و ویژه گفت: 
به موازات آبادانی و توسعه زیادی که در مناطق آزاد به بویژه در جزیره کیش رخ داده، ظرفیت های 

اطلاع رسانی و تبلیغی این مناطق برای آگاهی ملی و بین المللی افزایش نیافته است. 
معصومه پاشایی بهرام گفت: بنظر می رسد ظرفیت های اطلاع رسانی و امکانات تبلیغاتی 
در این مناطق باید افزایش یابد تا مردم، مسئولان تراز اول و نمایندگان مردم در مجلس در جریان 

دقیق تر توفیقات و فعالیت های اقتصادی و گردشگری این مناطق قرار گیرند.
وی افزود: با توجه به این که افکار نمایندگان مجلس در بستر جامعه شکل می گیرد؛ بنابراین 
باید در زمینه امور رسانه ای و تبلیغات مناطق آزاد بویژه کیش کار شود تا هویت و تاثیرات مثبت 

این مناطق در کل کشور بویژه افکار عمومی منعکس شود. 
وی یاد آور شد: مناطق آزاد کشور مسیر صعب و طولانی را طی کرده و با تلاش های بسیار 
زیاد به شرایط مطلوبی برای فعالیت در حوزه های مختلف رسیده اند و این مهم باید با مشارکت 
و تعامل بخش دولتی و خصوصی در حوزه تبلیغات و به تصویر کشیدن قابلیت ها و تلاش های 

صورت گرفته مناطق آزاد تحقق یابد.
این نماینده مجلس، درباره اشــغال 90 درصدی هتل های کیش و تردد شــماری زیادی از 
گردشگران داخل و خارج به این منطقه گفت: در شرایط بحرانی که صنعت گردشگری دنیا تحت 
تاثیر شیوع بیماری کرونا است؛ فرصتی مغتنم برای معرفی ظرفیت های این منطقه فراهم است. 
بنابراین بهتر است مسئولان این اقدامات و سایر محورهای مهم را اطلاع رسانی کرده و نشان دهند 
جزیره کیش جایگزین حجم زیادی از سفرهای خارجی شده است.وی در ادامه با اظهار خشنودی 
از رشد واحدهای تولیدی در این جزیره زیبا گفت: فعالیت های تولیدی و صنعتی جزیره کیش باید 
تنها با محوریت صنایع پاک و جلوگیری از ورود صنایع آلاینده، ادامه یابد.معصومه پاشایی بهرام 
گفت: در صورت رعایت دقیق این موضوع، صنعت گردشگری این منطقه دچار آسیب نشده و در 
سطح استانداردهای جهانی باقی می ماند.وی در جمع شماری از فعالان و نمایندگان حوزه سرمایه 
گذاری جزیره کیش، جلوگیری از ورود صنایع آلاینده به این منطقه را یکی از نقاط قوت و فرصت 
های موجود برای سرمایه گذاری دانست که باید صیانت شود،گفت: با مشارکت جامعه صنعتگران 
و فعالان اقتصادی در تصمیم گیری ها، می توان گام های موثری برای حل مشکلات مناطق آزاد 
برداشت.وی در خصوص اصلاحیه قانون چگونگی اداره مناطق آزاد کشور گفت: در اصلاحیه، 
هدف برداشتن معافیت های مالیاتی نیست. اعتقاد و باور ما بر این هست که مالیات ارزش افزوده 
به سازمان های مناطق آزاد تعلق دارد. وی در رابطه با افزایش اختیارات مدیران عامل در مناطق 
آزاد کشور و اعمال قانون یکسان برای این مناطق و سرزمین اصلی اظهار داشت: با تفویض اختیار 
به این افراد که با حکم رییس جمهور منصوب می شوند، نقش آنان در تصمیم گیری و چگونگی 

اداره مناطق آزاد پر رنگ تر می شود.
معصومه پاشایی بهرام در ادامه تصریح کرد: مخالف این موضوع هستیم که قانون سرزمین 

اصلی در مناطق آزاد اعمال شود چرا که قانون این مناطق به خوبی تدوین و قابلیت اجرا دارد.
نماینده مردم جلفا و مرند خاطر نشان کرد: جزیره کیش بر اساس قوانین بالا دستی جزئی 
از خاک و تابع کشور ایران هست و نمی تواند حاکمیت خود را واگذار کند.این منطقه از قانون 

چگونگی اداره مناطق آزاد و ویژه اقتصادی تبعیت می کند.
رییس فراکســیون مناطق آزاد در مجلس با اشــاره به این که این قانون تا کنون به درستی و 
بطور کامل اجرا نشده اظهار داشت: دستگاه های حاکمیتی باید در جریان باشند که در مناطق آزاد 
تفویض اختیار شده و از قوانین خاصی که در سال های گذشته تدوین شده این منطقه اداره شود. 
وی با بیان این که طی توافقی با کمیسیون اقتصاد، هر گونه اجازه الحاق و اصلاحیه قانون به ما 
داده شده است، گفت: در شناسایی مسائل پیش روی این مناطق و تجربیاتی که مناطق آزاد کسب 

کردند از آنها بهره لازم را در جهت رفع موانع خواهیم برد
شایان ذکر است اعضای فراکسیون مناطق آزاد در مجلس با هدف شناسایی موانع موجود 
در مناطق آزاد به جزیره کیش سفر کردند و در بازدید از بخش های مختلف این منطقه از جمله 
مجموعه های تولیدی و گردشگری، در جریان فعالیت های مرتبط با گردشگری، تولید و صنعت 

و نیز طرح های نوآورانه و خلاقانه شرکت های دانش بنیان قرار گرفتند.
تهیه معسل برای قلیان ،برمیگردد به قرن نوزدهم در مصر ، کشت و مصرف قلیان در ایران 
در دوره قاجار اوج گرفت ، نهضت تنباکو در آن سالها نشان میدهد ،مصرف تنباکو چه پیشینه 
ای در فرهنگ ایران دارد، در طی سالیان گذشته و خصوصا دو دهه گذشته افزودن اسانس میوه 
و سایر محصولات غذایی و معطر ، انواع و اقسام معسلها را در اختیار مصرف کننده قرار داده 
است. از آنجاییکه صنایع دخانیات در جهان اساساً ، سلامت مصرف کننده را در اولویت قرار 
نمیدهد .  قوانین دخانیات در هر کشوری محدودیت هایی برای تولید و عرضه این محصولات 
قائل شده است .در کشورهای که عرضه تنباکو با محدودیت روبروست ،   تولید کنندگان به 
سمت ارائه محصولاتی بدون تنباکو مبادرت کرده اند، در این محصولات  برشهای میوه، سنگ 

، ویا موادی مانند تفاله نیشکر به جای تنباکو به کار رفته است.
اما بررسی ها علمی نوین نشان داده اند که این دست از تولیدات بدون تنباکو اعم از میوه ، 
سنگ و برگ توت و نعنا برای مصرف کننده خطر کمتری نسبت به تنباکو ندارند. و در مواردی 

دود ناشی از آنهاممکن است  خطرناک تر هم باشد.
شرکت مانی توتون کیش علیرغم اینکه از نظر تولید معسل تنباکو محدودیتی ندارد ، با 
رویکرد جدیدی وارد این صنعت شده است و معسل جدیدی را معرفی کرده است که بر پایه 

گل اسطوخودوس است . این محصول مانیا نام دارد. 
روغن اسطوخودوس از لینالول ، لینالیل استات ، یوکالیتول و کامفر تشکیل شده است . 

و مشابهتی با مواد موجود در تنباکو ندارد.
دود حاصله از مصرف مانیا ناشــی از روغن اســطوخودوس میباشد و استنشاق روغن 
اســطوخودوس بر اساس مطالعه منتشر شده در مجله بیوشیمی در سال 2019 در مراقبت از 

عروق قلبی و رفع انسداد کرونری اثر خوبی را نشان داده است. 
در مطالعــه دیگری که در ســال 2008 در مجله بین المللی بیماری های قلبی به چاپ 

رسیده مصارف استنشاقی اسطوخودوس در محافظت از عروق قلبی به اثبات رسیده است 
در مطالعه دیگری در ســال 2011 اثرات استنشــاقی اسطوخودوس برای جلوگیری از 

الزایمر نشان داده شده است. 
در مطالعه دیگری در 2019 نیز اثرات ضد میکروبی در موارد عفونت دستگاه تنفسی بر 

روی باکتریهای خطرناکی مانند سودوموناس به اثبات رسیده است . 
عصــاره و روغن آن برای درمان افســردگی و اضطراب چــه بصورت خوراکی و چه 

استنشاقی سالهاست که در اروپا،آمریکا ، چین ، هند و ایران مورد استفاده میباشد. 
اســتفاده از محصول مانیا برای قلیان در مواردی که مصرف کننده مایل به ترک تنباکو 

میباشد ایده آل است. 
برای بیماران قلبی که قادر به ترک مصرف قلیان نیستند، جایگزین فوق العاده ای است ،  

علاوه بر اینکه مضرات تنباکو را ندارد ، اثرات مفید آن نیز به تایید مراکز علمی رسیده است .
برای بیماران آســمی نیز جایگزین مناسبی است زیرا استنشاق روغن آن برای برطرف 

کردن زکام و بهبودی آسم کاربرد دارد. 
در موارد عفونت دستگاه تنفسی نیز میتواند جایگزین مناسب برای تنباکو باشد. 

این محصول با میزان ذغال به مراتب کمتری نیز مصرف میشــوند که مونواکسید کربن 
کمتری وارد خون مصرف کننده خواهد شد . 

در مطالعات نوینی که از آنالیز دود قلیان از این محصول به دست آمده از سایر محصولات 
دخانیات ضرر کمتری دارد ، در نهایت برای کســی که ســابقه مصرف قلیان را ندارد، به هیچ 

وجه توصیه نمیشود.
 جراح و متخصص مغز و اعصاب

رئیس فراکسیون مناطق آزاد و ویژه مجلس در جمع سرمایه گذاران کیش عنوان کرد :

اقتصاد کیش 

44420284
سازمان آگهی ها 

بررسی اجرای قانونی چگونگی اداره مناطق آزاد 

به گزارش اقتصاد  کیش، در جلسه مدیرعامل سازمان 
منطقه آزاد کیش با نماینده های فراکسیون مجلس، در سالن 
اجتماعات این سازمان، اجرای قانونی چگونگی اداره مناطق 

آزاد مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
غلامحســین مظفری رئیس هیئت مدیره ســازمان 
منطقه آزاد کیش فعالیــت های این منطقه در حوزه های 
"خدمات گردشــگری، استقرار شرکت های دانش بنیان 
و تحقــق رونق اقتصادی"  که نقــش مهمی در برطرف 
کردن مشکلات کشور می تواند ایفا کند اظهار داشت: در 
دنیای امروز با پیشی گرفتن صنعت تکنولوژی و تحولات 
ارتباطی که با سرعت بیشتری به سمت توسعه و پیشرفت 
در حال حرکت است از این رو نباید کوچکترین وقفه ای 
در فعالیت های عمرانی، گردشگری، اقتصادی، فرهنگی 

و طرح های نوآوران و خلاق رخ دهد.   
مظفری تصریح کرد: بــا تلاش مضاعف و حرکت 
انقلابی باید به بخش های مقدماتی سرعت بخشید و با یک 
نگاه اقتصادی محور اقدامات موثری در این زمینه عملیاتی 

و اجرایی شود. 
وی با اشــاره به این که در بــدو ورود به منطقه آزاد 
کیش و پذیرفتن مسئولیت مدیریت این منطقه، سازمان توان 
پرداخت حقوق کارکنان خود را نداشت افزود: با برگزاری 
جلسات تخصصی و فراهم کردن برنامه های بازدید از پروژه 
های متوقف شده در سطح شهر باعث شد ظرف یک سال 
با شناسایی آسیب ها و مشکلات پیش آمده تمام پروژه های 
غیر فعال و نیمه تمام را فعال کنیم. مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد کیش خاطر نشان کرد: با به روز رسانی آیین نامه، شیوه 
نامه ها و تغییر در روش ها و ورود به بازار  سرمایه هم اکنون  
نه تنها در حوزه جاری مشکلی نداریم بلکه در حوزه های 
ساخت مدارس،استقرار  دانشگاه های برتر کشور،شرکت 
های دانش بنیــان در این منطقه و همچنین ترمینال جدید 
فرودگاه کیش که بخشــی از تجهیزات این پروژه توســط 
شرکت های دانش بنیان محقق شده شاهد اقدامات خوبی 

در حوزه های مختلف جزیره کیش باشیم. 
غلامحسین مظفری با بیان این که در حوزه های بخش 

خصوصی تعاملات خوبی برقرار شــده است و مشکلات 
پیش رو در حال بررسی و رسیدگی است گفت: با بهره گیری 
از ظرفیت های موجود و تلاش همکاران سازمان منطقه آزاد 
کیــش اقداماتی خوبی در حوزه بخش خصوصی از جمله 
مجتمع مرکز تجاری کیش صورت گرفته که این مجموعه  
ســال های زیادی برای دریافت پایان کار خود با مشکلات 
عدیده ای مواجه بودند و مشکل آنها بر طرف شد و تا کنون 

1۷۵0 پایان کار صادر شده است. 
مظفــری یکی از ظرفیت های منطقــه آزاد کیش را 
حضور دانشــگاه های طراز اول کشور عنوان کرد و اظهار 
داشت: جزیره کیش از معدود جاهایی هست که از ظرفیت 
برابر دانش آموز و دانشــجویان برخوردار است که تعداد 

زیادی از آنها تکمیل ظرفیت هستند. 
وی بر لزوم اهمیت انســجام و هماهنگی در داخل 
سازمان و دســتگاه های مربوطه که منجربه انعقاد تفاهم 
نامه ای برای هوشمند سازی جزیره کیش و پایلوت برای 
ایران هوشمند اشاره داشت و افزود:  اقدامات ارزشمندی 
در خصوص ایجاد و توســعه شبکه فیبر نوری با طول ۳2 
کیلومتر در دریا و 100 کیلومتر داخل و کیش و فیبر نوری 
رفت و برگشــت پشتیبان به ســرزمین اصلی انجام شده 
است.مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش در رابطه با راه 
اندازی ۵جی در کشور گفت: بر خلاف 4 جی به دلیل همسو 
نبودت نگاه ها با تاخیر زیاد وارد کشــور شــد؛ که با ارکان 
تصمیم گیری در ســطح کلان به این ضرورت رسیدند که 
۵جی به سرعت عملیاتی شود از این رو باید از این فرصت 
ها بهره لازم را برد و در جهت رفع موانع جدید تلاش کنیم. 
شایان ذکر است در این جلسه معاونین سازمان منطقه 
آزاد کیــش در حــوزه های مربوطه و مشــکلات موجود 
گزارشــی ارائه شد تا توسط نمایندگان فراکسیون مجلس 

پیگیری و مرتفع شود.
در این نشست سید محمدرضا مداح مشاور و مدیرکل 
حوزه ریاست و شماری دیگر از مدیران سازمان منطقه آزاد 

حضور داشتند.

در جلسه مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش با اعضاء فراکسیون مناطق آزاد مجلس مطرح شد؛

مجلس برای ارتقاء  جایگاه حقوقی، قانونی و 
اجتماعی مناطق آزاد تلاش کند 

گرامیداشت هفته سلامت زنان 
در جزیره کیش

اقتصــاد کیش - اعضای فراکســیون مناطق آزاد 
مجلــس با امام جمعــه کیش دیــدار و درزمینه جایگاه 
مناطــق آزاد، ثبات مدیریتــی و فرهنگ به بحث و تبادل 

نظر پرداختند
امام جمعه کیش گفت: با وحدت و همدلی کم نظیر 
موجود میان مســئولان کنونی سازمان منطقه آزاد کیش و 
مردم جزیره ؛ شــاهد پیشرفت و توســعه قابل توجه در 

جزیره کیش هستیم. 
به گزارش اقتصاد  کیش، حجت الاسلام حسن زاده 
امــام جمعه کیش در ابتدای این جلســه، بر لزوم اهمیت 
وحدت حاکم بر منطقه آزاد کیش میان مسئولین اجرایی و 
مدیریت های زیر مجموعه این سازمان و مردم کیش اشاره 
داشــت و گفت: وحدت و هم افزایی میان دستگاه های 
اجرایی مســتقر در این منطقه، موجب پیشرفت و ارتقای 
جزیــره کیش در حوزه های مختلف؛ اقتصادی، عمرانی، 

گردشگری شده است. 
وی بــا بیان این که امروز جایگاه مناطق آزاد از نظر 
حقوقی و اجتماعی تنزل پیدا کرده اســت، اظهار داشت: 
مناطــق آزاد از نظر اجتماعی میان نخبگان منزلت خود را 
از دست داده است. در این رابطه مجلس نیز برای ارتقای 
جایــگاه حقوقی، قانونی و اجتماعی این مناطق می تواند 

نقش مهمی را ایفا کند. 
امام جمعه کیش با تاکید بر این که لغو قانون معافیت 
های مالیاتی زمانی ابلاغ شد که این مناطق در زمینه های 
مختلــف از جمله شــیوع بیماری کرونــا و تحریم های 
دشمنان با مشکلات عدیده ای مواجه بودند، گفت: هدف 
از ایجاد مناطــق آزاد و تدوین قانون چگونگی اداره این 
مناطق تســهیل در صادرات و تقویت در حوزه تولید بود 
که متاســفانه عدم اجرای قانــون مناطق آزاد و محدویت 
های اعمال شده؛ برخی از مناطق نتوانستند در چارچوب 

اهداف اصلی حرکت کنند.
امام جمعــه کیش عدم ثبات مدیران در مناطق آزاد 
را یکی از مهمترین آسیب ها بر شمرد و خاطر نشان کرد: 
کیش سرمایه ایران است و نداشتن ثبات مدیریتی، جایگاه 
ویژه این مناطق را دچار آســیب های جبران ناپذیری می 
کند. به اعتقاد بنده مدیران لایق و فرهیخته این مناطق باید 
حداقل به مدت 4 سال مسئولیت بر عهده داشته باشند تا 

جایگاه این مناطق حفظ و ارتقاء یابد. 
حجت الاسلام حسن زاده بر نگاه واقع بینانه به مناطق 
آزاد که به عنوان پشتیبان اقتصادی کشور است، اشاره داشت 
و افزود: مشارکت مسئولان و افراد تاثیر گذار مناطق آزاد در 
اصلاح قانون چگونگی اداره این مناطق می تواند راه گشای 

مشکلات پیش رو باشد. 
وی با اشــاره به این که  نمایندگان در اصلاح قانون 

چگونگــی اداره مناطق آزاد باید منافع مردم را در اولویت 
قــرار دهند تاکید کرد: اصــلاح قوانین مناطق آزاد باید بر 
اســاس شرایط ویژه و نهادهای مستقر در هر منطقه انجام 
شــود و یک نســخه واحد برای کل مناطق آزاد در نظر 

گرفته نشود. 
وی گفــت: در مناطــق آزاد باید به جنبه فرهنگ و 
تمدن توجه ویژه ای شود و کیش می تواند به عنوان یک 

شهر مدرن و اسلامی الگویی برای مناطق دیگر باشد. 
امــام جمعــه کیــش در خصوص منــع واردات 
خودروهای خارجی به کیش اظهار داشت: یکی از جاذبه 
های منطقه آزاد کیش، کیفیت و به روز بودن حمل و نقل 
آن بوده و متاسفانه با اعمال محدودیت های دولت؛ ورود 
خودورها به این منطقه ممنوع شــده و مشکلات عدیده 
ای را به وجود آورده اســت. همچنین با ممنوعیت ورود 
کالاهای گروه 4 به جزیره، آســیب های زیادی به حوزه 

اقتصادی وارد آمده است.
وی استقلال آموزش و پرورش منطقه آزاد کیش را 
دارای تاثیرات مثبت دانست و گفت: با تفویض اختیارات 
لازم بــه مدیرعامل منطقــه آزاد کیش، می توان تحولات 

بزرگی در حوزه آموزش این منطقه ایجاد کرد. 
حجت الاســلام حسن زاده در بخشــی دیگر از 
سخنان خود نسبت به برطرف شدن مشکلات مسکن و 
تامین نیروی انسانی و کادر پزشکی در این منطقه تاکید 
کــرد و افزود: حدود ۷0 هزار نفر در جزیره کیش هزینه 
بیمــه پرداخت می کنند و تامیــن اجتماعی نیز به جای 
ایــن که آن مبالغ را در حــوزه درمان کیش هزینه کند به 
خارج از جزیره  منتقل می نماید و نیاز هست نمایندگان 
مجلس این موضوع مهم را  در دستور کار خود قرارداده 

و پیگیری های لازم را به عمل آورند. 
در این جلســه معصومه پاشایی بهرام نماینده مردم 
جلفا و مرند و رئیس فراکســیون مناطق آزاد در مجلس، 
جزیره کیش را به عنوان برند برتر گردشــگری در سطح 
کشور عنوان کرد و گفت: با توجه به این که جزیره کیش،  
از جزایــر کمیاب اســت باید از جهــات گوناگون از آن 

صیانت کرد. 
وی با اشــاره بــه این کــه از نقــاط مختلف دنیا 
گردشــگرانی زیادی به این منطقه ســفر می کنند، گفت: 
باید زمینه ایجاد مراکز درمانی و حضورپزشکان متخصص 
و شناخته شده در این منطقه فراهم شود. این منطقه از نظر 
آب و هوایی و اقلیمی نیز بستری مناسب برای گردشگران 

سلامت و جراحی های زیبایی است.
رئیس فراکســیون مجلس با اشــاره بــه اهمیت 
موضوعات فرهنگی، گفت: باید به پیوست های فرهنگ 
اهتمام ویژه ای شــود و تحقق یافتن این مهم از اولویت 

های مجلس است. 
حسین حاتمی دبیر فراکسیون مناطق آزاد مجلس نیز 
نگاه امام جمعه کیش به حوزه های معیشتی و زیر ساخت 
های این منطقه را مهم ارزیابی کرد و اظهار داشــت: طی 
بازدیدهای میدانی از بخش های مختلف کیش و گفتگو با 
بخش خصوصی و بومیان این منطقه، موارد در فراکسیون 

مناطق آزاد مطرح و پیگیری خواهد شد.
این جلســه با حضور امام جمعــه کیش، اعضای 
فراکســیون مناطق آزاد مجلس، ســید محمدرضا مداح 
مشــاور مدیرعامل و مدیرکل حوزه مدیریت و نیز سعید 
پورعلی معاون فرهنگی و اجتماعی ســازمان منطقه آزاد 

کیش برگزار شد.

اقتصاد کیش -   بانوان علاوه بر این که وظیفه حفظ قداست خانواده را بر عهده دارند؛ 
نقش مهمی در سلامت جامعه ایفا می کنند. 

به گزارش اقتصاد  کیش، رییس اداره امور زنان کیش به مناسبت گرامی داشت هفته 
ســلامت زنان، در دیدار با مدیر پرستاری بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش بر 
لزوم اهمیت جایگاه اجتماعی و نقش بی بدیل بانوان در خانواده اشاره داشت و گفت: زنان 

محور اصلی سلامت خانواده هستند و سلامت آنان تضمین کننده سلامت خانواده است.
عالمه خسروی گفت: عوامل سلامت فردی زنان، جسمی، روانی، عاطفی و معنوی 
است. این بخش مهم از جامعه به دلیل برخورداری از روحیه لطیف در هنگام مواجه با سختی 
ها، دچار آســیب های بیشــتری می شوند. از این رو اگر کانون خانواده از سلامت، نشاط و 
شادی برخوردار باشد زنان می توانند فرزندانی سالم تحویل جامعه بدهند که این مهم زمینه 

ساز و بستری مناسب برای تحقق یافتن جامعه سالم است.
وی با اشاره به تلاش های کادر درمان بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش 
در شناسایی و بهبود افراد مبتلا به بیماری کرونا گفت: علاوه بر این که پرستاران به عنوان 
مدافعان سلامت حافظ سلامت اقشار مختلف جامعه هستند؛ مسئولیت صیانت از سلامت 
خانواده خود را نیز برعهده دارند. وی هفته سلامت زنان را فرصت مناسبی برای قدردانی 
و حمایت از زنان جامعه عنوان کرد و افزود: باید مســئولان گام های موثری در خصوص 

سلامت جسمی و روحی زنان بردارند، زیرا مادر سالم و شاد، جامعه سالم را رقم می زند.
مهنار کاظمی مطلق مدیر پرستاری بیمارستان کیش نیز شرایط سخت و خسارت های 
ناشی از شیوع بیماری کرونا را دغدغه اصلی خانواده ها دانست و گفت: در طول سال های 
خدمت در این حرفه شاهد اتفاق های مختلفی از جمله دوره دفاع مقدس در حوزه بهداشت 
و درمان بودم؛ اما این بیماری بسیار متفاوت است و برای گسترش نیافتن آن باید پروتکل 

های بهداشتی و حفظ فاصله گذارای اجتماعی با جدیت تمام رعایت شود.
وی با بیان این که کادر درمان به صورت شبانه روزی تلاش می کند جزیره به آرامش 
و ثبات خوبی از این حیث  دست یابد، اظهار داشت: تلاش مضاعف برای حفظ و ارتقای 
سلامت ساکنین کیش انرژی مضاعفی از کادر درمان گرفته و نیاز هست مردم این بیماری 
را جدی گرفته و به خاطر تنگ شــدن حلقه شــیوع و در برگیری کرونا در کیش، ضوابط 
بهداشتی را رعایت کنند. مدیر پرستاری بیمارستان کیش خاطر نشان کرد: خدمت به مردم 
را افتخار کادر درمان و آنان را عضوی از خانواده خود می دانیم و تلاش خود را در راستای 
حفظ آرامش و ارتقای سلامت مردم کیش به کار گرفته ایم. امیدوار هستیم به زودی شاهد 
پایان این روزهای سخت و دردناک بوده و سلامت جامعه را در کنار یکدیگر جشن بگیریم.

در این دیدار رئیس اداره امور زنان کیش با اهداء لوح تقدیر و هدایایی از تلاش های بی 
دریغ بانوان کادر درمان بیمارستان تخصصی و فوق تخصصی کیش تقدیر و قدردانی کرد.

اقتصاد کیش -  با تدوین برنامه راهبردی سازمان منطقه آزاد کیش جهت شناسایی فرصت های موجود؛ توسعه ساختار فعالیت های منطقه آزاد کیش 
در دستور کار قرار گرفته است.

برای اولین بار درایران و جهان 
تولید مانیا در جزیره کیش 

مقاله وارده ...

امام جمعه کیش در دیدار با اعضای فراکسیون مناطق آزاد مجلس:   دکتر سعید فارغ بال


